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Protokoll
fört vid styrelsemöte 2022-07-04

Närvarande: Stewe, Magnus, Peter, Anders, Per, Caroline, Erling och Joakim.

1. Mötet öppnades.

2. Dagordningen fastställdes.

3. Föregående mötesprokoll godkändes.

4. Aktuella ekonomiska transaktioner föredrogs emedan byalagets finanser 
är fortsatt vid god vigör.

5. I ärendet sänkt hastighet genom byn bollas vi mellan transportstyrelsen 
och kommunen.

6. Arbete med skrivelse till kommunen om underhåll av brandstationen 
pågår.

7. Skötsel av hus och mark på idrottsplatsen ligger i träda, gräset växer högt.
Byalaget har påmint kommunen om utbetalning av skötselbidrag men det 
verkar ha fastnat någonstans i kommunhuset.

8. Veckostädning vid sjömellet verkar fungera bra.

9. Övriga frågor: Ett första arbetsmöte för dämme i lilla å planeras till hösten.
Former för någon sorts lättsam sammankomst diskuterades.

10. Nästa möte planeras till den 15 augusti kl 19 på Hilmasro. 

11. Mötet avslutades i god ordning kl 20:20.

Per knappade texten.


